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Protokoll från Bromma stadsdelsnämnds 
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Justerat                Justerat

Monica Poppen Karin Hanqvist
Ordförande Ledamot

Närvarande:

Ordförande       Monica Bergqvist Poppen (SPF Seniorerna)
Vice ordförande  Karin Hanqvist (PRO)

Ledamöter      Karin Lund (SPF Seniorerna)
      Ester Mogensen (SPF Seniorerna)

      Gunilla Persson (PRO)
                               

Ersättare       Stig Andersson (SPF Seniorerna)
      Inger Edvardsson (PRO)      

          Ulf Grape (SPF Seniorerna)
      Margareta Lind (SPF Seniorerna)        
      
            

Förhinder       Kerstin Sandelius (PRO)    
      

                     
Närvarande tjänstemän:
Susanne Brinkenberg, avdelningschef Äldreomsorg
Anna-Lena Yngvesson, verksamhetscontroller/sekreterare

1. Godkännande av dagordningen
Föreslagen dagordning godkännes.

2. Justering av protokoll
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Ordförande och vice ordförande utses att justera protokollet.

3. Föregående protokoll
Protokollet lägges till handlingarna.

4. Kvarstående frågor  
Flytt av bänk på Bäverbänken - förvaltningen äger inte bänken. 
Ytterligare en bänk kan placeras ut och lämplig plats ses över.
Önskemål om besök från nämnden kvarstår.
Halvdags utbildning om hemtjänst - planering pågår och den 
genomförs 30 september kl. 09.00 – 12.00. Fler personer kan få 
delta i mån av plats, anmälan till pensionärsrådets sekreterare.

5. Tillgänglighetsfrågor
-    projektering fortgår av strandpromenaden och ombyggnationen
     ska vara klar till sommaren 2020.
-    förvaltningen kommer i augusti 2021 flytta till nya lokaler vid
     Bromma  Blocks, i nära anslutning till en av den nya tvärbanans
     stationer. 
-    inventering av tillgängligheten till förvaltningens lokaler pågår för
     att kunna åtgärda lätt avhjälpta hinder.
-    gångstig vid Ronja Rövardotters stig har inte klippts i sommar.
      Förvaltningen tar med sig frågan. 

6. Stadsdelsnämndens sammanträde den 29 augusti 2019
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och särskilt 
kommenterat:

3. Inkommen skrivelse om efterfrågad, behövlig, återskapad och 
utökad busslinjesträckning för 115
Pensionärsrådet anser det upprörande att den busshållplats som 
finns utanför Bromma sjukhus inte längre används. Besökare till 
sjukhuset, som till stor del är äldre, måste nu gå en lång sträcka 
från en annan hållplats. Rådet anser att detta måste åtgärdas och
undrar vad förvaltningen gör för att föra fram frågan.
Pensionärsrådet kommer att lämna en skrivelse i ärendet till 
nämndens sammanträde med kopia till trafiknämnden.

5. Medborgarförslag låt delar av parkerna bli äng
Förvaltningen informerar om att arbete sker med biologisk 
mångfald och att flera ytor har omvandlats till ängsmark.
7. Övergripande samverkansöverenskommelse mellan Stockholms 
stad och Polisregion Stockholm
Pensionärsrådets synpunkter:
-  positivt att äldres situation och utsatthet har uppmärksammats 
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-  viktigt att kommunikation betonas. Kommunikation på nationell
   nivå bör ske för förberedelse inför nya brott/brottstyper.   
   Allmänheten behöver informeras i syfte att förebygga brott.
-  polisens resurser är otillräckliga och i avvaktan på mer resurser 
   t ex anlita vaktbolag eller kameraövervakning.

8. Strategi för samisk hälsa – En hälso- och sjukvård som bidrar till 
en god och jämlik hälsa för samer 2020-2030
Förvaltningen informerar om att detta är en nationell remiss där bl a 
Bromma utsetts att besvara.

9. Planärende för samråd – Del av Blackeberg 3:1 m.fl och del av 
Norra Ängby 1:1. Område invid Blackebergsvägen
Pensionärsrådet anser att förvaltningens svar är bra. Noteras att 
bygglovet för Mälarbackens kök permanentas i och med ny 
detaljplan. Pensionärsrådet kommenterar även att 
äldreperspektivet får anses beaktat i och med planering för en god 
tillgänglighet för planerade fastigheter.

10. Remiss av Tvärbanan norr (Kistagrenen). Genomförandeavtal 
för delsträckan Solvalla. Genomförandebeslut.
Pensionärsrådet konstaterar att trafiken vid Alvik kommer att öka. 
En uppvärmd väntlokal saknas vid Alvik då väntetiderna ibland kan 
bli långa. Rådet informeras om möjligheten att lämna förslag till 
SL:s kundtjänst. Inger Edvardsson tar med frågan till 
trafiknämnden.

13. Ekonomisk månadsrapport
Förvaltningen informerar om att hela bufferten har tagits i anspråk 
enligt denna rapport, ny ekonomisk rapport ges i tertialrapport 2.

14.  Svar på medborgarförslag om Lillsjöns herrgård
Pensionärsrådet anser att förvaltningens svar är bra. 

15. Redovisning av ej verkställda beslut inom äldreomsorgen 2019
Pensionärsrådet konstaterar att rapporten inte avviker från tidigare 
kvartals rapporter.

16. Anmälningsärende – rapporter och beslut tagna enligt lex 
Sarah



Protokoll
Sida 4 (4)

Error! No text of specified style in 
document.

Pensionärsrådet undrar över det missförhållande som konstaterats 
på Mälarbacken. Förvaltningen informerar om att utredningen 
visade att det fanns vissa organisatoriska faktorer att åtgärda.  

7. Förvaltningens rapport  
Demensutbildning – förvaltningen informerar om att Bromma 
sedan många år arbetar med Silviacertifiering och –utbildning. 
Samtliga tre vård- och omsorgsboenden i Bromma är 
Silviacertifierade vilket innebär att all personal, även vaktmästare, 
har utbildats. För närvarande finns 10 Silviasjuksköterskor samt 60 
Silviasköterskor i förvaltningens verksamheter. För information om 
utbildningarna: http://www.silviahemmet.se/utbildning/certifiering/ 

Alla nyanställda i Bromma ska genomgå webbutbildningarna 
Demens ABC och 0-vision. En annan form av utbildning som 
används i andra stadsdelar är Stjärnmärkt demens. För mer 
information - se Demenscentrums hemsida:
http://www.demenscentrum.se/Utbildning/Webbutbildningar1/ 

Övriga utbildningssatsningar hösten 2019 är psykisk ohälsa för 
hemtjänsten, läkemedelsutbildning samt palliativ vård för vård- och 
omsorgsboende.

Matlyftet – aktiviteter är inplanerade under hösten i form av två 
föreläsningar på Mary´s café 16 september och 21 november samt 
studiecirklar. Se bilaga.

Mälarbackens kök – ombyggnationen har ännu inte startat. Nytt 
möte med Micasa för planering sker i början av september.

Nya dataprogram mm – ett nytt schemaläggningsprogram ska 
testas under hösten bl a hos Blackebergs hemtjänst.
Det nya datasystemet ska införas under 3-4 år framöver. Lokal 
organisation för införandet håller på att upprättas.
Äldreförvaltningen satsar för närvarande på ny teknologi för smarta 
lås, nattillsyn och inköp på nätet.
I Bromma ordnas en temavecka under hösten kring digitalisering 
och välfärdsteknik. 

8. Rådets rapporter
Inga rapporter lämnades.

9. Skrivelser
Inga skrivelser har inkommit.

http://www.silviahemmet.se/utbildning/certifiering/
http://www.demenscentrum.se/Utbildning/Webbutbildningar1/
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10. Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Pensionärsrådet har tagit del av protokollet.
 

11. Övriga frågor
Diskussion kring pensionärsrådets nya sammanträdesdag och kort 
tid att ta del av nämndhandlingarna som levereras fredagen innan 
sammanträdet. Ibland saknas någon handling. Förvaltningen 
informerar om att det inte är möjligt att sammanställa handlingarna 
tidigare. Viktigt att alla i rådet håller sina uppgifter om portkoder 
osv. aktuella så leverans kan ske. Pensionärsrådet enas om att 
fortsätta med nuvarande sammanträdesdag under resten av året.

12. Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är måndagen den 16 september
kl. 10.00-12.00.

Bilagor
1.  Matlyftet - presentation
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